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Mødereferat 
 

4. november 2014 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: Susanne Petersen (SP) Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: SP Ordstyrer: PN 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise Ørnbo 
(AØ) Flemming Larsen ( FL ),Charlotte Braun (CB) 

Afbud: 

Ejendomsmester Jesper Jensen 

Referat 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referat fra 2. oktober 2014 er godkendt. 

Punkt 2 Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning: 

Skrivelse fra Jesper Jensen da han måtte melde afbud: 

 Firmaet Torkil Larsen Har en god dialog med Rødovre kommune, Jesper har presset på, og har haft 
en gennemgang af lokalet under VA 115; der er gode muligheder for en hurtig løsning. 

 Jesper har rykket rigtig mange gange for skraldeordning. Der er indhentet priser på skurerne, der skal 
dog indhentes flere tilbud. 

 Vedligeholdelse af træværk ved tennisbane og garager er i fuld gang. 

 Tennisbane vil blive tegnet op en af de nærmeste dage. 

 I vaskeri 2 er der ødelagt låger og lås, prisen på reparation er ca. kr. 4.000,00 – beboer der har været 
kreative med hammer og skruetrækker får regning ( DAB juraafdeling er inde over ) 

 Skaderne på container efter brand er udbedret, og regningen vil blive fremsendt til forældrene. 

 Cykeloprydning vil løbe af stablen d. 25.11.2014. 

 Datastik til selskabslokale og beboerklub, vil blive opsat inden for 2. uger. 

 Kældertrapperne er tæt på at være afsluttet. 

Punkt 3 Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Formanden havde intet at berette. 

Punkt 4 på dagsorden  Rengøring i selskabslokalet 

Diskussion/Beslutning:  

 Da det endnu ikke er lykkes, at få rettet op på rengøringen, ønsker bestyrelsen at skifte til et andet 
firma der tidligere har givet tilbud. 
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Punkt 5 på dagsorden Arrangementer  

Diskussion/Beslutning:  

 Julearrangementerne foregår henholdsvis 29.11.2014 for pensionisterne og 30.11.2014 for 
børnefamilier. 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 

 Grønthandleren har givet ønske om, at måtte lave en Pizza afdeling. Dette har bestyrelsen givet ok til. 

 Der vil ses nærmere på, hvor der kan sætte lyskæder på træer i bebyggelsen 

Næste møde er d. 2. december 2014 

 


